



ער 580-064-517

# אגודת חובבי הרדיו בישראל

פרוטוקול ישיבת ועד האגודה מיום 30 מאי 2024

שעת התחלה: 18:08

חברי ועד :

שם	או"ק	תפקיד	נוכחים בפועל
דוד בן בסט	4X1WH	נשיא האגודה	
דני קצמן	4X5SL	יו"ר	V
דב גביש	4Z4DX	סגן יו"ר	V
רון יציב	4X1IG	חבר	V
שמואל הרשקוביץ	4X5HS	חבר	V
איל רסקין	4X1RE	חבר ודובר	V
אברי דותן	4X1YV	מזכיר	V
רועי כהן	4Z1KO	חבר	V
שמעון הגר	4Z1SH	גזבר	V
רענן עוזרד	4Z1RU	חבר	V

ועדת חברים :

שם	או"ק	נוכחים בפועל
חנן צבר	4Z1DZ	V
דני רוט	4X1YM	V
ארנון גולדשטיין	4X4RD	

ועדת ביקורת :

שם	או"ק	נוכחים בפועל
נפתלי בלבן	4Z1RM	
חיליק עמיר	4X1YA	
אלי שחף	4Z1NB	

## אורחים:

שם	אז"ק	נוכחים בפועל
צורי ריינשטיין	4X1RZ	
צביקה סגל	4Z1ZV	V
נמרוד שוורץ	4X1BG	
עוז מירון	4X6TF	V
טל אחיטוב	4Z1TA	V
איתן גל	4Z4FV	V
יוסי שרון	4X1BQ	V

## מהלך הישיבה/החלטות

### דיווחי מרכזי ועדות

#### גזבר

מדווח על המצב הכספי של האגודה  
643 פנקסי חבר נכון להיום

ממסרים – נמרוד **BG** – בהעדרו, לא נמסר דיווח.

### ועדת חברים

**DZ**: נוספו כמה חברים לאחרונה. מתחילים בעבודת צוות חניכה. ארגון **RD** יערוך סקר צרכים של החובבים החדשים ולפי זה ייבנה תכנון העבודה. ארגון קיבל פרטים של 2 חובבים לפיילוט חניכה.  
**דני YM**: בשנת 2023 כ-100 איש לא חידשו חברות. אבל לעומת זאת היו הפתעות לטובה ומספר חובבים ותיקים הצטרפו. צריך לתת את הדעת לנושא וגם לסייע למצטרפים החדשים שאינם בעלי רישיון.

צביקה **ZV** – דיברתי עם מספר חובבים, שלחתי להם קישור לתשלום, ואכן היו כאלו ששילמו.  
**דני SL** – בישיבות הועד נרצה לקבל דיווח מצוות ניהול מזניקים, וגם נקיים ישיבה ספציפית בנושא עפ"י הצורך.

איל **RE** – צריך שכל חובב חדש יקבל מזניק, כך שהמזניק ייזום יצירת קשר מול החובב. עשיתי פעילות גבייה אקטיבית, אך לדעתי מיילים "כלליים" לא מספיק יעילים, צריך קשר אישי, הרמת טלפון ודירבון חובבים לשלם. "גבייה אקטיבית" כדאי לקיים במיוחד לקראת האספה.  
**דני SL** – צריך פרויקטור לגבייה האקטיבית – מציע שוועדת חברים תיקח על עצמה את הנושא. כמו כן מבקש שחברי הועד יעזרו לפרוייקט. בכל ישיבה ועדת חברים תדווח על ההתקדמות.  
**רענן RU** – מוכן לסייע, במיוחד לחברים מאזור הצפון.

יאבן - רון **IG** : היה כנס על **SDR** וקוד פתוח. השנה תיערך בפריס תערוכה בנושא ב-15,14 ספטמבר. רון יעביר מכתב קול קורא לרסקין להפצה.

### מעקב ביצוע החלטות

רשם העמותות –

צביקה **ZV** – דני, צביקה ואברי העלו את כל החומר לאתר רשם העמותות, לצורך ניהול תקין ולשינוי שם ולעדכון מטרות האגודה. התקבל אישור מהרשם שכל החומר הגיע ואנחנו ממתינים להחלטת הרשם.

מערכת **CRM** – רועי **KO** בזום : אין לי כרגע מה לדווח. רועי וארנון מתואמים להמשך הפרוייקט.

### מסלולי חברות באגודה

איל **RE**: רון ואני טרם עסקנו בזה. נבנה מסלולים, תוך יישור קו בנושא מתן הנחות ומי זכאי לזה. יש להביא את הנושא לדיון 4 חודשים לפני האספה השנתית, הועד ישמע את ההצעה וידון בה, ולבסוף נעלה זאת לאישור באספה השנתית. בישיבת הועד הבאה יביאו איל ורון הצעה בנושא הנחות ומחירים. איתן **FV** – מציע לנצל את כוח האגודה לרכישות וכדומה.

סטטוס ממסר ת"א החדש – שמואל **HS** : השלמנו הצעה לביטוח, בסיוע רון. בשבוע הבא יגישו לדני הסכם/חוזת לחתימה. טכנית הנושא יטופל על ידי ועדת ממסרים.

אישור בטיחות תורן אנטנה ביהוד – דני **SL** מדווח שדיבר עם יהודה מיהוד, שהסביר שהתורן באחריות האגודה. ועדת ממסרים תטפל בנושא.

### תערוכה בפרידריכסאפן

איל **RE** –

מתקדמים בעיצוב הדוכן, אך יש צורך להיעזר במעצב חיצוני – באחריות איל. קיבלנו תשורות ממשרד התיירות בברלין לחלוקה בדוכן. בטחון – אייל דיבר עם הקונסולית וסגניתה. יש קב"ט חדש שלא מכיר את הנושא, וטוען שהוא אחראי רק על דיפלומטים. אייל הסביר לו שיש לנו דוכן רשמי ישראלי. הקב"ט ממליץ למנות ממונה בטחון מטעמנו, שיעבוד מולו ויקבל קישור לאתר מתאים. נאמן הבטחון ירכז את שמות כל מי שאמור להגיע וידריך את המשתתפים. אייל מציע שרון **IG** ישמש נאמן הבטחון. אייל יוציא קול קורא לקבלת שמות חובבים המשתתפים בתערוכה וקישור לאתר שידון בנושאי הבטחון (קבוצת הווטסאפ). טל **TA** - צריך להתייחס בכובד ראש לנושא בגלל המצב הפוליטי כיום. שמואל **HS** – מציע לבצע שיחה בנושא מול הנהלת התערוכה באחריות איל.

סטטוס רשימת אינוונטר – צביקה **ZV** : מבקש שהשנה מישהו אחר ייקח את הנושא על עצמו. מוצע שהגזבר יקבל תדרוך וימשיך ויטפל בנושא.

תחנה ביהוד בשליטה מרחוק – נמרוד **BG** - בהעדרו, לא נמסר דיווח.

דני **SL** - נמרוד איתר תוכנת ניהול פינית מתאימה לנושא.

איתן **FV** – מציע שבשעת חירום התחנה תשמש לחירום. רון – יש סיכום שבחירום התחנה תעבור לאזור בטוח.

טיפול בהפרעות ת"ג, מיכאל לופט - דני SL מעדכן שהנושא מטופל , אך טרם הסתיים וימשיך מול גורמי משהת"ק.

תשלומי ביטוחים – רון IG : כל הביטוחים עליהם סוכם – בוצעו. רון יעביר למזכיר את הפוליסות והן יעלו לענן.

עדכון בעלי תפקידים ביארו, ברשם העמותות ובאתר האגודה :  
אברי YV – שלחתי מייל עדכון ליארו. אטפל מול גיל לעדכון באתר האגודה.

עדכון מורשי חתימה בבנק – מחכים שרועי יחזור לארץ ואז ניגש לבנק לסגירת הנושא.

### נושאים חדשים לישיבה

הסמכת דני SK כנציג האגודה בוועדה לתאימות א"מ מול יארו – דני SL מציג את כתב המינוי לאישור - כל חברי הועד (כולל רועי בזום) מאשרים.

הסמכת איל רסקין לדובר האגודה - כל חברי הועד (כולל רועי בזום) מאשרים.

### העברת מקל ועדת ממסרים + התחייבויות כספיות

דני SL הודיע לניר שהאגודה תשלם את כל החובות שקיימים לוועד מול ניר. השאיפה בהמשך היא שכל התחייבויות האגודה ינוהלו ישירות מול האגודה ולא שחובב "פרטי" ישלם מכספו ויבקש החזרים מול הוועד. הגזבר יטפל בהוצאת כרטיס אשראי על שם ראש הוועד מחשבון האגודה לצרכים שונים, יש להכין אישור ועד לנושא.

### החלטה - הוועד יוציא כרטיס אשראי על שם היו"ר, עם מגבלת אשראי של 10000 שקל.

בעד החלטה – 9 חברי הועד. מתנגדים – 0.

סוכם שהגזבר ילמד את התקציב שעליו הוחלט ויביא המלצה להפקדת חלק מהסכום לפיקדון נושא ריבית בבנק.

רשימת תפקידי נושאי אחריות -הטבלה הוצגה לוועד, עודכנה יחד עם כל חברי הועד ותעלה לענן באחריות המזכיר.

רשימת נושאים לטיפול הועד – חזון – מחוסר זמן, הנושא נידחה לישיבה הבאה.

### דיון חופשי

עוז TF העלה הצעה לתת כרטיסי הגרלה של האגודה למי שעשה כמות קשרים מינימלית במהלך תחרויות האגודה. הקריטריונים יפורסמו לקראת כל תחרות.

איתן FV – אני נמצא בקבוצות שעוסקות בביטחון בשלטון המקומי. הביע ענין בשת"פ עם האגודה ומבקש לדבר עם נציגי הועד. רון יטפל בנושא.

**קביעת תאריך לישיבת הועד הבאה - 11 יולי 2024**



---

אברי דותן, מזכיר



---

דני קצמן יו"ר

נערך על ידי: אברי דותן, 4X1YV